
      Ranst, 12 oktober 2022 

 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad 
Aan de algemeen directeur 
Gustaaf Peetersstraat 7 
2520 Ranst  

 

Geachte, 
 

Graag had ik volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 17/10/2022.  
 

Interpellatie: Energiecrisis en toenemende levensduurte 

 

Het is niemand ontgaan. Sinds maanden schieten de energieprijzen de hoogte in en dagelijks lezen 

we de verhalen van gezinnen, maar zeker ook alleenstaanden, die de eindjes niet meer aan elkaar 

geknoopt krijgen. Daarbij komen de stijgende levensduurte en de bijhorende inflatie die ertoe geleid 

hebben dat velen er financieel behoorlijk zijn op achteruit gegaan. 

Het lijkt maar logisch dat deze zaken ook op de inwoners van Ranst de nodige impact hebben. De 

bezorgdheid hierrond binnen onze fractie is groot, vandaar dat wij het zinvol vinden om een aantal 

vragen te stellen naar de situatie in Ranst: 

1. Heeft het bestuur reeds signalen ontvangen – het OCMW lijkt hiervoor wellicht de eerste 

graadmeter – die ook deze tendens in Ranst bevestigen? 

 

2. Is het bestuur voorbereid op een mogelijke toename van het aantal steunvragen en dan 

zowel op het vlak van inzet van personeel als de mogelijke financiële impact op de begroting. 

 

3. Gaat het bestuur ook preventief stappen ondernemen om de bevolking beter te informeren 

en te sensibiliseren om energie te besparen? 

 

 

Met vriendelijke groeten 

 

Joris Van Camp 

Fractieleider Groen Ranst 


